
Emanuel  Ion  Popescu,
propunerea  USR-PLUS  pentru
Consiliul Local Mangalia
15 septembrie 2020 7:50

Mă numesc Emanuel Ion Popescu, de profesie sunt ofițer de
marină, sunt căsătorit, am doi copii și locuiesc în Mangalia
din anul 1992. Sunt membru fondator al filialei USR Mangalia,
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iar în prezent fac parte din Biroul Local al filialei.

Lucrez pe mare de la vârsta de 25 de ani, iar din anul 2005 am
început să lucrez în sectorul offshore, numai în funcții de
conducere. În prezent sunt Comandat pe o navă specializată în
domeniul energiilor regenerabile, în Marea Nordului, pentru o
companie germană.

Am ales să mă implic în politică pentru că timp de 30 de ani
am  sperat  ca  ceva  să  se  schimbe.  Nimic  nu  s-a  schimbat.
Aceiași  oameni  care  se  plimbă  de  la  un  partid  la  altul,
aceleași  vechi  metehne,  aceiași  incompetenți.  Din  această
cauză am ales să mă implic și să nu îi mai las pe alții să ia
decizii proaste pentru mine. Nu sunt un om al vorbelor, dar
meseria pe care o practic reprezintă dovada faptului că sunt
un bun organizator.

Cred cu tărie că societatea românescă trebuie să se implice
civic și politic pentru a putea construi un viitor mai bun.
Doar lucrând împreună, o societate poate reuși.

M-am implicat în schițarea planului de guvernare locală a USR
PLUS Mangalia, un plan care nu promite lucruri imposibile, ci
lucruri normale, care ar fi trebuit să fie realizate până
acum. Voi lupta împreună cu colegele și colegii mei pentru ca
normalitatea să-și găsească locul și în Mangalia.

Împreună cu colegii USR PLUS care candidează pentru consiliul
local Mangalia și pentru consiliul județean Constanța, vom
reuși să aducem schimbările pe care ni le dorim cu toții atât
la nivel local cât și la nivel județean.

cod mandatar financiar 21200251



A  fost  publicată  lista  cu
președinții  secțiilor  de
votare  din  Mangalia  și
locțiitorii acestora
15 septembrie 2020 7:50
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fonduri europene și o serie
de  facilități  pentru  toți
locuitorii din Tuzla, printre
prioritățile unui nou mandat
al edilului Taner Reșit
15 septembrie 2020 7:50

Continuarea lucrărilor de îmbunătățire urbană și de accesare a
noi  proiecte  finanțate  de  Uniunea  Europeană,  alături  de
transportul  gratuit  către  cele  două  municipii  aflate  în
apropiere (Mangalia și Constanța) pentru elevii comunei și
racordarea  comunei  la  rețeaua  de  gaze,  acestea  sunt  doar
câteva deziderate ale primarului comunei Tuzla, Taner Reșit.

Potrivit edilului local, proiectele mandatului 2020-2024 au
fost, deja, creionate sau sunt în plină desfășurate. Printre
acestea se numără:

înființarea unui post în cadrul primăriei, ce se va
ocupa exclusiv cu atragerea de fonduri europene
continuarea  proiectului  de  racordare  a  comunei  la
rețeaua de gaze
montarea  a  200  de  camere  de  supraveghere,  în  toată
comuna, în vederea scăderii ratei infracționalității
închiderea gropii de gunoi
premierea  elevilor  ce  se  vor  remarca  prin  rezultate
excelente (nota 10) la examenele de Bacalaureat – 3.000
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de lei și a celui de capacitate – 1.000 de lei
acordarea  de  abonamente  gratuite  pentru  elevii  și
studenții comunei Tuzla, pe ruta Tuzla-Mangalia, Tuzla-
Constanța și retur
construirea  de  locuri  de  joacă  pentru  cei  mici,  în
fiecare cartier al comunei, acestea urmând să aibă cel
puțin cinci dispozitive de recreere
acordarea de locuri de casă gratuit pentru tinerii din
comună, cu vârste de până la 35 de ani
înființarea unei secții noi în cadrul Clubului Sportiv
Farul  Tuzla,  dedicată  copiilor  și  tinerilor  comunei,
unde  va  fi  practicată  o  paletă  largă  de  discipline
sportive: rugby, box, tenis, șah etc
construcția  unei  zone  de  promenadă,  în  formă  de
potcoavă, în zona Bălții Tuzla
construirea unui monument în centrul comunei, în memoria
eroilor căzuți în primul și cel de al doilea Război
Mondial
redeschiderea Taberei Tuzla
înființarea unui sens giratoriu pe DN39, zona Aviasan
înființarea  unui  ziar  local,  ce  va  avea  rolul  de  a
informa  corect  cetățenii  comunei  cu  privire  la
proiectele  administrației,  ultimele  știri  și  anunțuri
ale  primăriei,  precum  și  investițiile  pe  care  le
derulează sau intenționează să le implementeze Primăria
Comunei Tuzla.

cod de identificare mandatar financiar: 21200019

Primarul  comunei  Tuzla:  „Am
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asigurat  logistica  necesară
pentru ca actul didactic să
se  desfășoare  în  bune
condiții,  adaptate  la
situația actuală”
15 septembrie 2020 7:50

Edilul  comunei  Tuzla,  Taner  Resit,  da  asigurari  intregii
comunitati, pe care o conduce, ca inceputul anului scolar,
desi unul atipic, va fi in deplina siguranta, atat in ceea ce
ii priveste pe copii, cat si cadrele didactice. Intr-o postare
publica, primarul spune ca:  „Dragi copii, părinți și cadre
didactice,
Cred cu tărie, că o comunitate fără educație și cultură este
ca o casă fără fundație. De aceea, am decis să pun, și voi
pune  mereu  pe  primul  loc  investițiile  în  educație,  în
infrastructura  școlară  și  sper  că,  până  acum,  nu  v-am
dezamăgit.
Și pentru acest început de an școlar, am asigurat logistica
necesară pentru ca actul didactic să se desfășoare în bune
condiții,  conform  recomandărilor,  adaptate  la  situația
actuală. Atât interiorul cât și exteriorul spațiilor școlare
au fost curățate, igienizate și dezinfectate, fiind pregătite
pentru ca activitatea școlară să se poată desfășura normal, și
mai ales în siguranță, conform normelor, atât pentru elevi cât
și pentru cadrele didactice, dar nu în ultimul rând, și pentru
cei de acasă. Acest început de an școlar este unul foarte
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dificil, din cauza pandemiei de coronavirus.

Vă doresc putere și răbdare și sunt convins că doar împreună,
cu înțelegere și responsabilitate, vom trece cu bine și peste
această perioadă dificilă.

Dumnezeu să ne ajute!”

 

cod de identificare mandatar financiar: 21200019

Haosul,  improvizația  și
delăsarea  guvernului  Orban
lasă  de  izbeliște  mii  de
copii!
15 septembrie 2020 7:50
Haosul, improvizația și delăsarea guvernului Orban lasă de
izbeliște mii de copii care sunt în imposibilitate de a face
carte, în condițiile în care n-au tablete, n-au internet și
situația impune ca să învețe online.
Este criminal să compromiți viitorul a mii de copii din zonele
roșii sau galbene, care nu pot lua startul odată cu ceilalți
elevi, pentru că nu au acces la internet! Soluția PSD: dacă nu
le puteți da tablete, lăsați-i să vină la școală și testați-i
prioritar dacă apar cazuri pozitive, pentru a-i lăsa pe cei
sănătoși să continue cursurile!
Guvernul NU are dreptul să oblige un copil să facă învățământ
online dacă nu i-a creat toate condițiile necesare pentru a
putea participa la acest tip de învățământ! Respectiv: să le
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ia tablete tuturor celor care nu își permit una; să le asigure
abonamentul la internet; să se asigure că școala are conexiune
stabilă la internet.
Soluția  corectă  este  să  asiguri  accesul  fizic  la  școală
tuturor copiilor care nu pot participa online și să le asiguri
teste în mod prioritar dacă apar cazuri pozitive, astfel încât
cei sănătoși să poată continua activitatea școlară, iar cei
pozitivi să fie izolați și îngrijiți la domiciliu.
Soluțiile PSD pentru școala normală sunt:
– Testarea gratuită și periodică a tuturor cadrelor didactice
și a personalului auxiliar;
– Testarea gratuită și prioritară a elevilor cu simptome sau a
elevilor  din  clasa/școala  în  care  a  fost  depistat  un  caz
pozitiv;
– Asigurarea gratuită de măști pentru toți personalul din
învățământ și pentru toți copiii;
– Acordarea de stimulente personalului din educație pentru
gradul ridicat de risc la contaminare Covid și asigurarea
resurselor pentru protejarea lor și a familiilor;
– 2000 de lei/lună pentru cadre didactice, 1500 de lei/lună
pentru personal auxiliar; legea a fost inițiată de PSD și este
depusă la Camera Deputaților!
În  acest  scop,  Stroe  Felix,  candidatul  Partidului  Social
Democrat  la  funcția  de  președinte  al  Consiliului  Județean
Constanța  propune  suplimentarea  cu  1  miliard  de  lei  a
bugetelor  autorităților  locale,  respectiv  a  Consiliilor
Județene. Acesti bani nu vor putea fi împărțiți pe culoare
politică. Vor fi alocați în funcție de numărul de elevi ai
fiecărui județ. Guvernul PNL a pus tot greul pe autoritățile
locale. Le-a dat sarcini și obligații, fără să le dea încă și
banii necesari. Președinții de CJ/primarii au cumpărat măști
și echipamente pentru medici, aparate și kituri de testare, au
plătit  hrana  pentru  persoanele  în  carantină,  au  cumpărat
dezinfectanți.  Apoi  guvernul  Orban  a  aruncat  în  sarcina
autorităților  locale  și  obligația  achiziției/funcționării
infrastructurii pentru cursurile online, pentru digitalizarea
predării, pentru conectarea la internet a școlilor, pentru



separatoare,  uscătoare  electrice  inclusiv  la  toaletele  din
curte și multe altele, dar nu a dat 1 leu pentru toate aceste
lucruri.
În plus, Guvernul Orban recidivează. A atacat încă odată, la
CCR,  legea  care  permitea  dublarea  alocațiilor,  deși
judecătorii constituționali au explicat clar, de la precedenta
tentativă,  că  majorarea  alocațiilor  este  deplin
constituțională și guvernul este obligat să respecte voința
Parlamentului și să găsească banii necesari. În condițiile în
care  copiii  nu  au  tablete,  nu  au  manuale,  părinții  și
profesorii  nu  au  măști  nici  pentru  ei,  era  cu  atât  mai
importantă și utilă dublarea alocației – ar fi permis un mai
bun acces la educație și o resursă-n plus pentru măștile
necesare școlarilor. Este inadmisibil să spui că nu ai bani
pentru  dublarea  alocaţiilor  copiilor  sau  pentru  creşterea
pensiilor, în condiţiile în care peste 15 miliarde de euro,
împrumutați de Cîțu, nu au o destinaţie precisă, nu există
nicio comunicare a Ministerului Finanţelor care să explice ce
s-a întâmplat cu aceşti bani.
PSD se va ține de cuvânt și va folosi toate instrumentele
parlamentare  și  politice,astfel  încat  legea  care  prevede
dublarea alocațiilor să intre în vigoare!

 

Comandat de PSD filiala Constanta, CMF 21200019

Scrisoare  deschisă  a  lui
Jean-Pierre  Marcoux,  unul
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dintre  inițiatorii
Bibliotecii  Franceze  din
Mangalia,  către  toți
candidații la primărie
15 septembrie 2020 7:50

Candidatilor la Primaria Mangalia

 

Domnule,

Sunteti  candidat  la  alegerile  municipale  pentru  primăria
Mangalia din 27 septembrie.

 Asociatia noastra anima de 30 de ani o actiune culturala in
Mangalia, actiune ce a condus la crearea, en partenariat cu
orasul Mangalia, pe 17 mai 1992, bibliotecii franceze Arthur
Rimbaud.

 In 28 de ani, asociatia noastra a transportat din Franta
25 000 de carti in limba franceza, si diferite alte materiale.

 Primaria Mangalia a finantat, intretinut si achitat facturile
utilitare  necesare  functionarii  bibliotecii.  De  altfel,
Primaria  Mangalia  este  cea  care  a  finantat  si  postul  de
bibliotecara.

 Acum cand v-ati lansat in cursa pentru primaria Mangalia,
pentru un mandat de patru ani, am dori sa cunoastem intentiile
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dumneavoastra  privind  aceasta  actiune  culturala  unica  in
Romania.

 Doriti  sa  perenizati  aceasta  Biblioteca  astfel  incat
locuitorii  francofoni  ai  Mangaliei  sa  poata  continua  sa
profite de  cartile pe care aceasta le pune la dispozitia lor,
cum  de  altfel  si  la  dispozitia  celor  din  regiune  sau  de
oriunde din tara ?

 Daca da, cu ce mijloace ?

 Doriti sa reactivati partenariatul incheiat en 1995 intre
Asociatia noasta si Primaria Mangalia ?

 Proiectul  Asociatiei  noastre  pe  termen  scurt  priveste
transformarea Bibliotecii in Mediateca. Asociatia ar dori sa
contribuie si la crearea unui Muzeu Virtual Numeric, numit
« Micro Folie ». Gasiti atasat in anexa prezentarea Power
Point a acestui proiect.

 Un astfel de muzeu exista azi in Sibiu. Este singurul din
Romania, si de altfel din Estul Europei (Micro-Folie Sibiu).

Statul francez poate finanta cu aproximativ 15 000 de euro.
Ramane de gasit finantarea materialului necesar, suma ce se
ridica la 15 – 20.000 de euro.

 Ati fi gata sa va angajati pentru ca orasul Mangalia sa
dispuna cat mai curand de un astfel de Muzeu virtual ?

 In asteptarea raspunsului dumneavoastra va rog sa primiti,
Domnule, respectuoasele noastre salutari.

 

Jean-Pierre Marcoux

https://www.facebook.com/MicroFolieSibiu/


Poliția Siguranță Școlară își
începe activitatea!
15 septembrie 2020 7:50

 

Odată cu debutul anului școlar, Poliția Siguranță Școlară își
va începe activitatea. Polițiștii de la această structură vor
acționa  exclusiv  pentru  un  mediu  școlar  sigur,  pe  toate
aspectele ce privesc elevii și profesorii.

Asigurarea unui mediu școlar sigur, protejat de diferitele
forme  de  manifestare  a  criminalității,  este  o  prioritatea
pentru Poliția Română.

În  vederea  îndeplinirii  acestui  obiectiv,  a  fost  aprobată
înființarea unei structuri de poliție care să participe activ
la consolidarea unui climat optim de siguranță în unitățile de
învățământ.

Începând  de  luni,  14  septembrie  2020,  polițiștii  de  la
siguranța școlară își vor începe misiunile pentru protejarea
elevilor.

Aceștia  vor  acționa  împreună  cu  celelalte  structuri  ale
Ministerului Afacerilor Interne și Poliției Române, precum și
cu alte instituții și organizații neguvernamentale, într-un
efort conjugat, în scopul creării unui mediu sigur atât pentru
elevi, cât și pentru personalul din învățământ și implicit
pentru societate.
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Polițiștii de la siguranță școlară vor dezvolta parteneriatul
poliție-școală-comunitate, în vederea realizării unui proces
educațional antiinfracțional și antivictimal.

Începând  cu  acest  an  școlar,  odată  cu  crearea  acestei
structuri specializate, în mediul școlar va exista o prezență
mult mai mare și mai activă a polițiștilor.

De asemenea, o mai bună interacțiune cu elevi, cu familiile
acestora  și  cu  profesorii,  precum  și  cunoașterea
caracteristicilor  socio-demografice  din  zona  unităților  de
învățământ vor ajuta la prevenirea bullying-ului și a faptelor
antisociale.

Copil  accidentat  pe  strada
M.I. Dobrogeanu
15 septembrie 2020 7:50
Astăzi, în jurul orei 11.20, un bărbat, în vârstă de 46 de
ani, aflându-se sub influența băuturilor alcoolice (0,31mg/l
alcool pur în aerul expirat) a condus un autoturism pe strada
M.I. Dobrogeanu din municipiul Mangalia. La un moment dat a
surprins și accidentat un minor de 6 ani, care s-ar fi angajat
în traversarea părții carosabile neregulamentar, în alergare.
Acesta a fost transportat la spital pentru îngrijiri medicale.

În cauză, a fost deschis un dosar de cercetare penală.
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Pe  principiul  „Nicule,  mai
da-le  o  suta  de  lei!”,  în
plină campanie, primăria face
ședință  pentru  vânzări  de
terenuri,  concesiuni  fără
licitații,  scutiri  de  taxe,
repartiții  de  locuințe  și,
culmea,  pentru  bursele
elevilor pe anul școlar 2021!
15 septembrie 2020 7:50
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Piață  de  pește,  pe  fonduri
europene, la Pecineaga
15 septembrie 2020 7:50

Piaţă de peşte, în valoare de 200.000 de euro, în comuna
Pecineaga
Autoritățile locale au demarat în acestă vară lucrările de
construire  a  pieței  de  pește  în  localitatea  Pecineaga.
Investiția se realizează cu fonduri europene, iar termenul de
execuție este de un an de zile.
Primarul  comunei  Pecineaga,  Niculae  Stan  este  încântat  că
acest  proiect  începe  în  sfârşit,  mai  ales  că  a  început
demersurile în cursul anului trecut: „Sunt bucuros că această
investiție a fost demarată. Realizarea acestui proiect vine în
sprijinul  micilor  producători  locali  prin  înființarea  de
unități  de  procesare,  puncte  de  primă  vânzare  și  dotarea
acestora”.
Piața va fi amplasată între Geamia din localitate și Postul de
Poliție Națională, pe un teren de 1000 de metri pătrați, aflat
în patrimoniul comunei.
Proiectul tehnic cuprinde construirea unei clădiri care va
avea  în  componență  spațiul  pentru  desfacerea  produselor,
cabinet  medico-sanitar,  grupuri  sanitare  și  o  parcare.  În
incinta  pieței  vor  fi  montate  mai  multe  lavoare  pentru
asigurarea igienei personalului. Piața va fi dotată cu vitrine
frigorifice  pentru  pește  dar  vor  fi  și  standuri  special
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amenajate  pentru  producătorii  de  carne  de  porc,  de  oaie,
lactate, brânzeturi. Nu vor lipsi standuri cu produse din
legume și fructe.
Valoarea investiției se ridică la suma de 200.000 de euro
Amintim că, autoritățile locale din Pecineaga au semnat anul
acesta, pe data de 10 ianuarie, la Ministerul Agriculturii și
Dezvoltării Rurale, contractul de finanțare pentru construirea
unei piețe agroalimentare de pește.
Fondurile  europene  pentru  realizarea  acestei  investiții  au
fost obținute prin FLAG Dobrogea Sud pe Programul Operațional
pentru Pescuit, Măsura nr. 1 – Sprijinirea activităților de
pescuit și diversificarea acestora.

Cod Mandatar Financiar 21200019

Poezia muzicii în Gradina cu
poeme
15 septembrie 2020 7:50
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Ce  acte  sunt  necesare  la
începutul anului școlar
15 septembrie 2020 7:50
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Aceștia  sunt  candidații
propuși  de  Partidul  Social
Democrat  pentru  Consiliul
Local Pecineaga
15 septembrie 2020 7:50
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Dan  Barna,  alături  de  USR
PLUS  Mangalia:  „Aveți  șansa
să  aduceți  în  Primarie  un
primar  și  consilieri  locali
onești!”
15 septembrie 2020 7:50

Dan  Barna,  alături  de  USR-PLUS  Mangalia.  Mesaj  pentru
locuitorii orașului: „Pe 27 septembrie sunt alegeri prin care
dumneavoastră, locuitorii din Mangalia, aveți șansa să aduceți
în Primarie un primar și consilieri locali onești, competenți,
cu  experiență,  care  vor  să  facă  din  Mangalia  un  oraș  cu
adevarat european. Pe 27 septembrie votați USR PLUS! Câștigăm
împreună!”
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Copiii,  tinerii  şi  agenţii
economici,  batjocoriţi,  timp
de 8 ani, de stăpânirea Radu
15 septembrie 2020 7:50
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Cristian Radu şi-a început mandatul într-un mod controversat,
a intrat în posesia Primăriei Mangalia după ce alegerile au
fost  reluate.  Instalat  în  funcţia  supremă,  şi-a  început
periplul prin oraş şi staţiuni. A declarat că este pus pe
fapte mari, că va face din municipiu un paradis.

S-a  dovedit,  însă  că   promisiunile  au  fost  vorbe  goale,
utopii, Mangalia începându-şi declinul.

Hăţişul minciunilor a afectat fiecare om în parte, de la copii
până  la  vârstnici,  de  la  micii  întreprinzători,  până  la
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afaceriştii cu investiţii consistente.

Vom prezenta în continuare cruda realitate, haosul, dezastrul
în care se zbat de 8 ani Mangalia şi cele 6 staţiuni de
interes naţional:

EDUCAŢIE

A minţit că va ridica un corp nou de clădire pentru
Şcoala Gimnazială nr. 5, unde copiii învaţă în schimburi
până seara târziu;
A minţit ca va da, periodic, burse elevilor cu rezultate
deosebite. Recompensele nu au mai ajuns la copii de mai
bine de 1 an;
A minţit că elevii vor studia în condiţii optime. În
realitate,  şcolile  primesc  bani  puţini,  insuficienţi
pentru  dotări  şi  modernizări,  în  continuare  părinţii
fiind cei care achită toate achiziţiile;
Le-a  organizat  copiilor  spectacole  grandioase,  de  1
Iunie,  dar  cu  artiste  mai  mult  despuiate,  total
nepotrivite  pentru  cei  mici,  pentru  fiecare  recital
fiind alocate câte 1 – 2 miliarde lei (deşi pentru o
cântare, interpretele solicită cel mult 2000 de euro)!

 

SOCIAL

A promis fabrici şi locuri de muncă, aşa cum a văzut în
oraşul  Karmiel  din  Israeal  pe  care  l-a  vizitat  În
schimb, din cauza taxelor şi impozitelor împovărătoare,
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s-au închis fabricile de confecţii, de pâine şi zeci de
SRL-uri;
Numărul  şomerilor  din  Mangalia  este  într-o  continuă
creştere;
Împinşi de sărăcie în oraşul de la malul mării, sute de
localnici  au  plecat  să  lucreze  în  străinătate,  în
speranţa unui trai mai bun;
A  defrişat  aproape  toţi  copacii  din  oraş,  fiind  un
duşman al acestora. Deoarece locuieşte în Constanţa, pe
stimabilul primar nu-l interesează să avem aer curat!
A evacuat în plină iarnă, pe un ger cumplit, mai multe
familii  cu  copii  mici,  mulţi  dintre  aceştia  cu
rezulatate  foarte  biune  la  învăţătură;
A  promis  locuri  de  joacă  noi,  minciuni,  spaţiile
destinate celor mici sunt mâncate de rugină, defecte,
acoperite de buruieni;
A  distrus  parcurile  din  centru  şi  de  la  Balnear,
încropind, fără inspiraţie, zone făcute în grabă, de
mântuială, în an electoral;
A demolat garajele şi nu a creat locuri de parcare;
A promis un centru pentru copiii cu dizabilităţi. Din
păcate,  aceştia  sunt  nevoiţi  să  facă  terapii  la
Constanţa,  în  centre  specializate;
Mangalia nu are un afterschool public;
Se laudă că a realizat Aleea Teilor şi Parcul Evergren,
botezat  de  cetăţeni,  pe  bună  dreptate,  Nevergreen,
nevrând să recunoască faptul că cele două proiecte au
fost finalizate cu banii cetăţenilor, deoarece primarul
a pierdut fondurile europene;
Pe de altă parte, primarul a clădit Parcul Evergren pe o
fundaţie  din  beton,  copacii  şi  plantele  neputându-se
dezvolta pe o astfel de suprafaţă, de aceea gazonul şi
arbuştii sunt mereu uscaţi;
A distrus dalele cu numele celebrităţilor de pe Aleea
Teilor,  ignorând  trecerea  celor  mai  mari  actori,
solişti,  scriitori  români  şi  străini  pe  pământul
Mangaliei; Municipiul a fost vizitat, printre alţii, de



Chris  Norman,  de  laureatul  premiului  Nobel  pentru
Literatură,  Mario  Vargas  Llosa,  iar  Ovidiu  Lipan
Ţăndărică  a  bătut,  genial,  toaca  în

Noaptea  de  Înviere  la
Biserica de pe strada Rozelor, cu hramul Sf. Arhangheli
Mihail şi Gavriil;

SĂNĂTATE!

A  lăsat  Policlinica  Mangalia  încremenită  în  timp,
neluînd măsuri pentru extinderea, modernizarea acesteia,
cât şi pentru aducerea de noi specialişti, abia anul
acesta,  o  dată  cu  alegerile,  faţada  clădirii  fiind
reparată;
Nu l-a interesat soarta Spitalului Municipal, deşi ar
avea motive, unitatea sanitară tratând, de curând, doar
cazuri COVID 19. Aşadar, pe primar nu-l interesează ce
se întâmplă cu ceilalţi pacienţi care nu sunt infectaţi
cu acest virus, unde se tratează, cine îi tratează;
Nu a alocat bani suficienţi pentru dotarea spitalului cu
aparatură  performantă,  în  condiţiile  în  care,  aici,
ajung atât pacienţi din oraş, cât şi din localităţile
limitrofe.

CULTURĂ

A  îngropat  toate  manifestărle  cultural-artistice  care
aduceau la Mangalia zeci de mii de spectatori pe seară:
Festivalul  Callatis  cu  toate  celelalte  evenimente  ce
erau organizate pe parcursul celor 7 zile şi 7 nopţi
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feerice:  Miss  Diaspora,  Festivalul  Românilor  de
Pretutindeni  etc.;  Lumină  de  la  Malul  Mării;  Gala
Tânărului Actor; Liberty Parade etc.;
A  minţit  că  are  un  proiect  cu  fonduri  europene  cu
ajutorul  căruia  va  reabilita  şi  moderniza  Casa  de
Cultură. În prezent, instituţia este la fel de şubredă,
la fel de sărăcăcioasă, cu haine zdrenţuite de care râde
şi un cămin cultural de la sat.

 

 

 

 

ECONOMIE 

 

Am  fost  la  un  pas  să  pierdem  Şantierul  Naval  după
plecarea coreenilor, dar edilului nu i-a păsat. Nu a
luat nicio măsură, nu a făcut niciun demers, arătând că
nu  dă  doi  bani  pe  principala  forţă  economică  a
municipiului;
I-a  sufocat  pe  agenţii  economici  taxe,  impozite,
mocangeli, care au ajuns să achite datoriile acumulate
de Primărie, fiind terţi popriţi;
A adus Mangalia în faliment, aflându-ne pe loc fruntaş
la nivel naţional;
A irosit milioane de euro pentru onorarii către avocaţi
care  au  pierdut  mai  toate  procesele,  de  aici  alte
datorii acumulate;
I-a anihilat pe mici întreprinzători cărora le-a demolat
florăriile, alimentările şi magazinele de haine, fără să
se gândească că din aceste afaceri îşi asigurau traiul.

 



ADMINISTRAŢIE

 

A îngrăşat organigrama Primăriei, care numără aproape
500 de angajaţi;
Nu a participat în cel de –al doilea mandat la nicio
şedinţă a Consiliului Local, arătând un dispreţ fără
margini faţă de cetăţenii cărora, acum, le cere votul;
Eliberează  extrem  de  târziu  (sau  deloc)  autorizaţii,
avize etc. şi doar pe criterii politice;
A desfiinţat ADPP şi Serviciul de Asistenţă Socială,
scăpând de angajaţii pe care nu-i mai avea la suflet;
Cheltuie  sume  astronomice  pe  documentaţii  ale  unor
proiecte ce nu se realizează niciodată;
Alocă pentru evenimente organizate de alte structuri,
cum  ar  fi  Ziua  Marinei,  câte  miliarde  lei,  deşi
costurile  sunt  mult  mai  reduse;
Din cauza datoriilor, conturile Primăriei au fost mai
mereu blocate.

 

SPORT

A lăsat în paragină toate terenurile de sport, Baza
Pescăruş, Stadionul Municipal;
Nu a încurajat financiar niciun club sportiv;
Nu a alocat pentru sportivii care merg la competiţii
externe niciun leu.

VÂRSTNICI

I-a atras pe unii dintre aceştia de partea sa doar cu
scop electoral;
Pachetele, transportul gratuit, diplomele, banii nu sunt
daţi din buzunarul primarului, ci ai cetăţenilor care au
muncit  o  viaţă  şi  care  sunt  nevoiţi  să  trăiască  cu
pensii modeste;



I-a plimbat pe la mănăstiri tot ca să le ia voturile,
pentru acest tip de turism ecumenic fiind alocate de la
bugetul local alte miliarde de lei.

 

 

TURISM

Nu a finalizat niciun proiect măreţ în staţiuni, deşi
tot trâmbiţează că a făcut faleze, a modernizat Saturnul
etc;
Nu a atras investitori prin acordarea unor facilităţi;
Nu a investit în divertisment;
Nu a investit în infrastructură, iluminat, trotuare;
Nu a mişcat un deget pentru cetăţenii din zona Neptun –
Olimp care nu au farmacii şi nici cabinete medicale;
În primul său mandat, s-a închis Şcoala Neptun.

 

TINERI

În 8 ani, primarul nu s-a preocupat să le ofere locuri
de muncă;
Nu le-a creat posibilităţi de distracţie;
Nu  a  făcut  nimic  pentru  a-i  determina  să  revină  în
oraşul natal după terminarea studiilor;
Nu i-a susţinut financiar pe cei cu rezultate merituorii
şi nici nu a alocat bani pentru participarea celor fără
posibilităţi  la  diverse  competiţii  naţionale  şi
internaţionale.

MASS-MEDIA

În cei 8 ani de domnie, primarul nu a organizat nicio
conferinţă de presă; Nu-i plac întrebările incomode şi
se enervează într-o clipită;
Nu a furnizat jurnaliştilor informaţiile solicitate în



baza  Legii  544/2001,  privind  liberul  acces  la
informaţiile  de  interes  public;
Compartimentul Mass-Media a fost desfiinţat, locul său
fiind luat de o firmă de casă care încasează, anual,
sute de milioane de lei, doar pentru comunicate de presă
laudative, pe model comunist.

Iată, cum un municipiu cu un potenţial enorm, cu un buget
consistent  a  ajuns  la  sapă  de  lemn,  îngropat  în  datorii,
trist, fără perspective, fără speranţe.

Este Mangalia oferită, nouă, tuturor, de Cristian Radu care,
datorită beneficiilor funcţiei, ne cere să-i facem cadou încă
un mandat. Primează, în mod clar, doar propriul interes, nu
oraşul de la malul mării pe care l-a secătuit de puteri şi pe
care l-a aruncat în derizoriu.

LAUREAŢII  GALEI  TÂNĂRULUI
ACTOR HOP! 2020
15 septembrie 2020 7:50

Ediţia a XXIII-a a Galei Tânărului Actor HOP, desfăşurată la
Amfiteatru TNB, s-a încheiat în seara zilei de 6 septembrie.

Juriul concursului a fost format din ADRIAN BATISTA – regizor
și producător TV, IOANA BOGĂŢAN – actriţă, SILVIA GHIAȚĂ –
producător TV, ANDREI și ANDREEA GROSU – regizori, ILEANA
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LUCACIU – critic de teatru.

PREMIILE GALEI TÂNĂRULUI ACTOR HOP 2020

Premiul „ŞTEFAN IORDACHE” – Marele Premiu al Galei Tânărului
Actor HOP
a fost acordat actriţei BIANCA TEMNEANU pentru rolurile din
spectacolele „Pe lună” și
„Unu pe doi”.
Premiul se acordă în memoria marelui artist Ştefan Iordache,
cel care a fost membru al juriului la mai multe ediţii ale
Galei HOP, un apropiat al acestui eveniment şi al susţinerii
tinerilor la început de carieră. Dacă iniţial, începând cu
ediţia 2009, premiul a fost acordat celui mai bun actor la
secţiunea individual, începând din anul 2013, organizatorii
Galei au decis ca Premiul „Ştefan Iordache” să devină MARELE
PREMIU AL GALEI.
Premiul a fost anunțat de GIGI CĂCIULEANU, directorul artistic
al Galei şi de primarul sectorului 5 Bucureşti, domnul DANIEL
FLOREA – în cadrul parteneriatului cu Centrul Cultural și de
Tineret „Ștefan Iordache” al Primăriei sector 5, București.

Premiul pentru cea mai bună actriţă, secţiunea individual
a fost acordat actriţei GEORGIANA VIȘAN pentru „Dialog cu D”.
Premiul a fost anunțat de ADRIAN BATISTA.

Premiul pentru cel mai bun actor, secţiunea individual
a fost acordat actorului IULIAN TRĂISTARU pentru „Hotar”.
(Iulian  Trăistaru  a  participat  și  la  secțiunea  Grup  în
spectacolele „Pe lună” și „Conflictual”)
Premiul a fost anunțat de SILVIA GHIAȚĂ.

Premiul „CORNEL TODEA” – Premiul pentru cea mai bună trupă de
actori
a fost acordat trupei spectacolului „Unu pe doi”, cu ANA BACIU
și BIANCA TEMNEANU.
Premiul este susţinut de familia Todea, începând cu ediţia a
16-a.



Premiul  a  fost  anunțat  de  domnul  KRIZBAI  BÉLA  DAN,
vicepreşedintele  Institutului  Cultural  Român.

Premiul „SICĂ ALEXANDRESCU” – Premiul special al juriului
a fost acordat actorului DRAGOȘ IONIȚĂ pentru „Shakespeare &
GENDER”.
Premiul a fost anunțat de IOANA BOGĂȚAN.

PREMIUL PUBLICULUI
Cea mai bună actriţă: ILEANA URSU
Cel mai bun actor: DRAGOȘ IONIȚĂ
Cea  mai  bună  trupă  de  actori:  „Dictum  Meum  Pactum”  cu
ALEXANDRU  IONESCU,  ROBERT  IOSIF  şi  ALEXANDRU  PETCU.  Un
spectacol coordonat de Teodora Velescu.

PREMII GĂZDUITE ÎN CADRUL GALEI TÂNĂRULUI ACTOR HOP

Premiul „1/10 pentru FILM la TIFF”
a fost acordat actorului ALEXANDRU IONESCU pentru rolul din
spectacolul
„Dictum Meum Pactum”.
Premiul  a  fost  anunțat  de  actorul  LARI  GIORGESCU,  fost
participant la proiectul „10 pentru FILM la TIFF”.
Începând cu ediţia a 17-a, regizorul şi producătorul de film
TUDOR GIURGIU acordă unuia dintre concurenţii Galei HOP şansa
de a face parte din proiectul „10 pentru FILM la TIFF”.

Premiul  pentru  prestanţă,  rostire  scenică  şi  expresie
corporală
(un premiu acordat de actrița Dorina Lazăr)
a fost acordat actriței IULIA POPA pentru „Waves”.
Premiul a fost anunțat de ILEANA LUCACIU.

*

A prezentat actorul LARI GIORGESCU.
Directorul  artistic  al  Galei  HOP  2020:  coregraful  şi
dansatorul  GIGI  CĂCIULEANU.



OPORTUNITATE!
Doamna  Eliza  Noemi  Judeu,  directorul  Teatrului  Municipal
„Bacovia” Bacău a
invitat câștigătorii Galei Tânărului Actor HOP 2020
să prezinte momentele din concurs la Festivalul Bacău-Fest
Monodrame, ediția 2021.

GALERIA FOTO / VIDEO GALA HOP 2020

FOTO / VIDEO / 2020

credit foto: Andrei Gîndac

PARTENERII GALEI TÂNĂRULUI ACTOR HOP, 2020

Organizatori:
UNITER – Uniunea Teatrală din România
Teatrul Național „I.L. Caragiale” din București
prin
Centrul de Cercetare şi Creaţie Teatrală „Ion Sava“

Proiect cultural finanțat de:
Ministerul Culturii

Coproducător:
Societatea Română de Televiziune

Parteneri:
Institutul Cultural Român
Primăria Sector 5 Bucureşti și Centrul Cultural și de Tineret
„Ștefan Iordache”

TIFF – Festivalul Internațional de Film Transilvania
ITI – Institutul Internațional de Teatru, Secţia Română

Partener de tradiţie:
Societatea Română de Radiodifuziune

Parteneri media:

https://galahop.uniter.ro/foto-video-2020/
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RAJA NU MAJOREAZĂ TARIFUL LA
APĂ
15 septembrie 2020 7:50

 

Ca  urmare  a  unor  postări  și  comentarii  în  mediul  on-line
referitoare la majorarea, începând cu data de 1 octombrie
2020, cu 50 % a prețurilor/tarifelor pentru serviciile de
furnizare a apei potabile și de canalizare, practicate de RAJA
S.A., precum și intenția și dorința unor aleși locali de a
iniția  referundum  pentru  reducerea  prețului  la  apă,  facem
următoarele precizări:
1. RAJA S.A. nu va majora tarifele începând cu data de 01

https://editiadesud.ro/raja-nu-majoreaza-tariful-la-apa/
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octombrie și nici până la finalul anului curent.
2.  Ultima  creștere  a  tarifelor  a  fost  realizată  în  luna
ianuarie 2019. Prin urmare, în aproape doi ani, RAJA S.A. nu a
aplicat măriri de tarife și nici măcar ajustări cu indicele de
inflație, deși în ultima perioadă costurile curente cu energia
electrică,  combustibilii  și  alte  materiale  necesare
întreținerii  și  amortizării  instalațiilor  au  crescut
considerabil.
3. La ora actuală, prețul aplicat de RAJA S.A. la apă potabilă
se află pe locul 12 în clasamentul național în rândul celor 45
de operatori regionali de profil.
4. Dacă tot se dorește a se veni în sprijinul cetățenilor cu
organizarea unui Referendum, vă propunem ca tema acestuia să
fie reducerea tuturor prețurilor plătite de către cetățeni
pentru utilitățile publice și, pe lângă apă, să se aibă în
vedere și scăderea prețurilor pentru gaze, energie electrică,
energie termică, salubritate etc.

Comuna  Tuzla,  în  continuă
dezvoltare (video)
15 septembrie 2020 7:50

 

cod de identificare mandatar financiar: 21200019
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Stroe Felix: „Am învățat și
am muncit mult și din greu.
Și am reușit!”
15 septembrie 2020 7:50
– Cine este Stroe Felix, unde… și când a apărut el?
– Stroe Felix: Sunt născut pe 25 decembrie 1955, în sfânta zi
de  Crăciun,  în  Valea  Teancului,  comuna  Vernești,  o  mică
localitate din județul Buzău. Se află pe valea râului Buzău,
la ieșirea dintre dealurile subcarpatice. Datează dinaintea
secolului  al  XVII-lea,  când  era  în  proprietatea  familiei
Greceanu, și în localitate au trăit frații Șerban și Radu
Greceanu, care au scris o parte din operele lor acolo. Tot în
Vernești își are originea familia Marghiloman.
– Vă e dor de locurile natale?
– Părerea mea este că zona județului Buzău
e cea mai subevaluată din punct de vedere
turistic, din toată România! Pentru mulți
și pentru mine, e mai frumoasă decât Valea
Prahovei! Județul este situat pe suprafața
a  trei  zone:  muntoasă,  deluroasă  și  de
câmpie,  de  aceea  are  un  imens  potențial
turistic.  Aici  se  află  celebrii  vulcani
noroioși din Berca și Scorțoasa, Focurile
Vii  din  Lopătari,  Lacul  „fără  fund”  din
munții Siriului, platoul carstic salin de
la Meledic, așezările rupestre din munții Buzăului, babele de
la Ulmet, cascada Cașoca, stațiunea Sărata Monteoru… Locuri
minunate, care merită vizitate măcar o dată în viață. De toate
mi-e  dor!  Mai  merg  din  când  în  când,  dar  timpul  nu  îmi
permite.
– Deci, v-ați petrecut copilăria la țară. Dar liceul l-ați
făcut în reședința de județ…
– Am urmat Liceul B.P.Haşdeu din Buzău, între 1970 și 1974, o
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unitate  de  învățământ  istorică!  A  luat  ființă  în  1867,
clădirea  fiind  construită  pe  un  teren  care  a  aparținut
Mănăstirii Banului, și a purtat numele de Gimnaziul Tudor
Vladimirescu, până în 1875. Din 1873, aici a funcționat prima
bibliotecă din oraș. George Emil Palade – biolog, medic și om
de știință american de origine română, specialist în domeniul
biologiei celulare, laureat în 1974 al premiului Nobel pentru
fiziologie și medicină – e absolvent al liceului Hașdeu! Iar
marele istoric Constantin Giurescu i-a fost director, chiar la
începutul secolului… A fost o perioadă în care m-am străduit
și am învățat serios.
– De acolo ați ajuns la Academia Navală Militară Mircea cel
Bătrân Constanţa. Cum așa?!
Mi-am dorit să fiu militar de carieră. Într-o zi, învățătorul
ne-a întrebat ce vrem să devenim ca adulți. O fetiță a spus că
vrea să fie croitoreasă, un alt copil, un băiat, a spus că
vrea să fie șofer. Eram 12 copii, eu știam să citesc de la
cinci ani, pentru că părinții mei sunt învățători. Și când m-a
întrebat  pe  mine,  eu  i-am  spus  învățătorului…  Văzusem  pe
ziarul bunicului meu pe ministrul apărării naționale. Era un
om frumos, un bărbat frumos, un om tânăr, și m-a impresionat
pe mine, asa cum era el îmbrăcat în uniformă. Și când m-a
întrebat învățătorul meu ce vreau să mă fac, am zis: „Domnu’
învățător, când voi fi mare vreau să fiu ministrul Apărării
Naționale!” Pur și simplu, săracul om s-a blocat. Nimeni din
satul nostru nu-și mai propusese să fie ministrul apărării
naționale!?
Și, cu îndârjire m-am gândit toată viața mea să învăț când a
fost de învățat, să muncesc serios când a fost de muncă. Așa
am făcut între 1974 și 1978 Academia Navală Militară Mircea
cel  Bătrân  Constanţa,  facultate  de  comandă  și  stat  major
absolvită la excepțional ca șef de promoție, iar mai apoi în
perioada  1985-1987  am  absolvit  cu  media  9,45  Academia  de
Înalte Studii Militare Bucureşti, Facultatea de comandă şi
stat major. Toate, la timpul lor.
Chiar și în 2001 am urmat un Curs de administraţie publică
locală  organizat  de  Uniunea  Europeană,  la  solicitarea



Ministerului  Administraţiei  Publice.  Sunt  coautor  al
lucrărilor „Simulări manageriale prin modelare matematică şi
tehnici FUZZY”, lucrare pentru care a primit Premiul Academiei
Române pe anul 2010 la secțiunea „Stiințe economice, juridice
și  sociologice”  și  „Bazele  managementului  în  administraţia
locală şi serviciile comunitare de utilităţi publice”.
– Și nu v-ați oprit aici…
La  absolvirea  Academiei  am  fost  numit  comandant  pe  navă
militară. Din cariera mea militară de 17 ani și jumătate, 14
ani și jumătate au fost pe linie de comandă și stat major.
După ‘90 mi-am dat demisia. Am vorbit pe larg, cu alte ocazii,
care  au  fost  motivele.  Comitetul  de  Acțiune  pentru
Democratizarea  Armatei  înființat  în  ianuarie  1990  cerea
demisia generalului Nicolae Militaru, ministru al Apărării. S-
a dorit o lovitură „de palat” în Armata Română, dar nu s-a
reușit,  s-a  prăbușit  repede.  În  schimb,  armata  era
nefinanțată, deprofesionalizată. Și atunci mi-am dat demisia.
În  demisie  scria  așa:  ”Prin  prezenta  solicit  trecerea  în
rezervă  prin  demisie.  Voi  purta  întotdeauna  respect  și
considerație instituției în care am crescut și m-am format ca
om, instituție pe care o voi apăra întotdeauna, nu o voi huli
și nu o voi denigra niciodată”. Atunci, în 1992, dacă aveai
puțină inițiativă multe lucruri puteau să fie abordate. Nu era
concurența  de  astăzi.  Și  mi-am  propus  să  particip  la
construirea capitalismului din România. Am muncit mult și din
greu.
– Ați avut o „filozofie de viață” încă de tânăr? Ați știut,
ați conștientizat de unde veniți și încotro vă îndreptați?



– Am fost pe cont propriu de mic. Mi-am
dat  seama  că  viața  mea  va  depinde
exclusiv de eforturile mele și cât de
bine și de mult voi munci. Și de cât de
bine  voi  învăța  la  școală,  nu  numai
față de ceilalți. N-am blamat niciodată
sistemul, pentru că totdeauna depinde
de puterea noastră de a ne remodela,
adapta,  evolua.  Să  ne  adaptăm  la
condițiile  pe  care  ni  le  oferă
societatea,  indiferent  cum  s-ar  numi
ea.  Societatea  nu  e  niciodată

„dreaptă”.  Putem  doar  încerca  s-o  facem  mai  bună.
– Cum ați cunoscut-o pe partenera dvs. de viață? Singura! A
fost „dragoste la prima vedere”?
– Eram în anul III la Academia Navală „Mircea cel Bătrân” cînd
am cunoscut-o pe soția mea, Elena Maria. Ea era la Buzău, eu
la Constanța. Era elevă a școlii post-liceale de acolo. Am
corespondat timp de doi ani – cred că ne-am trimis aproape 600
de scrisori fiecare. Scriam aproape zilnic.
Ne-am propus unul altuia să ne oficializăm relația abia după
ce absolvim, și nu oricum: fiecare ca șef de promoție. Și
chiar așa s-a și întâmplat, amândoi am reușit! Ne-am căsătorit
în 1978 și imediat ne-am mutat la Mangalia – acolo aveam
repartiția. Am stat într-o locuință de serviciu modestă… În
februarie 1979, acolo s-a născut băiatul nostru, Cosmin. Abia
după o lună am primit o locuință nouă. Când a născut Elena, m-
am dus la spital cu frezii și o mulțime de prăjituri. Și, ca
să nu se turtească, le-am protejat cu o oală goală, pentru
ciorbă! � M-am simțit foarte mândru.
– A fost genul de căsnicie, de relație perfectă? Cum a evoluat
relația dvs. de-a lungul anilor?
– Soția mea a știut din primul moment că toată viața voi pune
cariera și munca pe primul plan. Și a înțeles. Niciodată n-am
fost un soț „normal”, n-am ajuns niciodată acasă la patru-
cinci  după  amiaza,  să  mă  schimb  și  să  mă  așez  în  fața
televizorului. Toată activitatea mea și eventualul succes mi-
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au afectat familia – și în bine, dar și în rău. Din 1982 ne-am
mutat  la  Constanța.  Am  început  să  activez  în  cadrul
Comandamentului Marinei Militare. Am schimbat trei locuințe de
serviciu până ne-am putut lua o casă.
După  1989,  viața  a  intrat  într-o  altă  etapă,  din  toate
punctele  de  vedere.  S-au  schimbat  perspective,  priorități.
Lucrurile pentru care merita să
avansezi ierarhic nu mai păreau
atât de importante. În plus, în
august ‘90 s-a născut și fetița
noastră,  Iulia.  Problemele
structurale  și  de  fond  din
armată  erau  grave.  Se  dorea  o
reformă,  dar  era  viciată.  Ca
dovadă,  diversele  inițiative
„civice”  au  fost  abandonate.
Generalii se certau și se turnau între ei. Mi-am prezentat
demisia, conștient fiind că nu voi mai avea voie niciodată să
mă  întorc  în  armată.  Am  decis  să  intru  în  afaceri,  să
contribui la „construirea capitalismului în România” și să
clădesc un viitor mai bun și mai sigur familiei mele.
– Ați reușit „din prima” în afaceri?
La  început  a  fost  foarte  greu.  Încet-încet  am  reușit  să
construim niște afaceri. Am fost de exemplu director la o
fermă de animale particulară. Mi-am luat inclusiv lecțiile de
umilință cu demnitate. Am traversat perioade grele, pe care
unii le-ar considera stânjenitoare, cu mult curaj. Au fost și
ani  de  sacrificiu  și  nesiguranță,  inclusiv  sau  mai  ales
financiară. Ne-am asumat. Am făcut sacrificii – și familia, și
eu. Încet-încet, cu multă muncă, afacerile au prosperat. Apoi
am  intrat  în  administrația  locală  și  centrală.  În
administrație,  disciplina  militară  mi-a  fost  de  mai  mare
folos: rigoare, seriozitate, ținerea cuvîntului, consecvență.
– Aveți și hobby-uri, activități care vă mai deconectează?
– Citesc. Am citit enorm, dintotdeauna. Și acum, când am mult
mai puțin timp, am noptiera de lângă pat plină de cărți. Mă
informez permanent – îmi plac istoria, analiza militară și
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politică,  comentariile  literare,  beletristica.  Ascult  și
muzică, toate genurile. Mi-aș fi dorit să călătoresc mai mult,
și nu în interes de serviciu. Pentru mine nu prea există
concediu… Poate mai târziu, cine știe.
– Vă mulțumim și succes!
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Comandat de PSD, filiala Constanta, CMF 21200019

Liceul  Teoretic  “Callatis”,
la ceas aniversar: 30 de ani
de existenţă
15 septembrie 2020 7:50

Comunicat

Zi de sărbătoare la Liceul Teoretic “Callatis” Mangalia, unde
cadrele didactice au marcat cei 30 de ani ai instituţiei de
învăţământ.  Manifestarea  a  fost  prilej  de  bucurie,  de
întâlnire pentru corpul profesoral actual şi de rememorare a
oamenilor dragi, foşti profesori şi absolvenţi, pentru care
şcoala reprezintă acasă.
Au fost evocaţi, cu nostalgie şi mândrie, 30 de ani de idei,
programe şi proiecte educaţionale, 30 de ani de experienţe
formative, de dăruire şi har pedagogic, 30 de ani de succese
şi reuşite academice ale elevilor la concursuri, olimpiade
şcolare naţionale şi universităţi de prestigiu din ţară şi
străinătate, 30 de ani de manifestări culturale, artistice,
ştiinţifice şi civice, 30 de ani de clipe din viaţă petrecute
împreună,  dascăli-elevi-părinţi-autorităţi  locale-parteneri
educaţionali, în marea familie callatiană.
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La ceas aniversar, povestea Liceului Teoretic “Callatis” merge
mai  departe,  având  aceeaşi  misiune,  educaţie  de  calitate
pentru toţi elevii, care să le asigure reuşita profesională în
cele mai variate domenii de activitate şi integrarea cu succes
pe piaţa muncii.
La 30 de ani (1990-2020) Liceul Teoretic “Callatis” este o
şcoală  tânără,  compartiv  cu  alte  instituţii  şcolare  cu
tradiţie de peste 100 sau 200 de ani, dar care are avantajul
de a se bucura de cadrele didactice care au scris şi au trăit
istoria  acestuia,  de  a  se  mândri  cu  absolvenţii  care  au
revenit la şcoală în calitate de dascăli, de a se lăuda cu mii
de absolvenţi care în prezent au o carieră de succes, de a
avea un corp profesoral motivat să menţină, conform tradiţiei,
liceul  în  topul  liceelor  teoretice  de  elită  din  judeţul
Constanţa.
Pentru  mai  multe  informaţii  despre  Liceul  Teoretic
,,Callatis’,  vă  invităm  să  consultaţi  site-ul  instituţiei,
www.callatis.ro


